
Bytový dům Podlesí č.p. 4939 až 4945
Zápis ze schůze vchodových důvěrníků konané dne 13. 1. 2013 v     19:00 hodin  

Prezenční listina:
vchod 4939 neobsazeno -
vchod 4940 Charousová Alena přítomna
Vchod 4941 Gajdůšek Ondřej přítomen
Vchod 4942 Bajer Milan přítomen
Vchod 4943 Martinec Radek přítomen
Vchod 4944 Bajza Rostislav přítomen
Vchod 4945 Aradszki Jan přítomen

Předmětem schůze bylo projednání následujících bodů:

Stížnost na hlučnost ventilátorů
Paní Tesaříková si stěžuje na hlučnost ventilátorů centrálního odsávání. Tato 
stížnost bude konzultována se specialistou na vzduchotechniku.

Smlouva s     providerem internetu – firmou Internext  
Správce bytového domu předložil návrh smlouvy s firmou Internext. Bylo odsouhlaseno, 
že do smlouvy požadujeme:

- platbu ročního nájmu ve výši 1.000,00 Kč/rok
- smlouva na dobu určitou 5 let
- do smlouvy oddíl, že Internext při rekonstrukci společných rozvodů elektor 

provede případnou bezúhradovou přeložku svých vedení
- spotřebovaná elektřina bude firmou Internext hrazena správci BD
- uhradit odebranou elektrickou energii z období, kdy nebyla uzavřena tato 

smlouva, a byly namontovány technologie
Dále žádáme správce bytového domu, aby vypracoval obdobné smlouvy i pro ostatní 
providery, kteří mají umístěné technologie v našem domě.

Zateplení štítových zdí
Na základě sdělení Stavebního úřadu Zlín není pro tyto práce nutné stavební povolení. 
Proto budou po dopřesnění materiálového provedení opět osloveni původní zájemci, aby 
mohla být do konce března 2013 uzavřena smlouva o dílo.

Volba předsedy samosprávy
Byla provedena volba předsedy samosprávy našeho domu. Předsedou byl jednohlasně 
zvolen pan Radek Martinec ze vchodu 4943. 

Ve Zlíně, dne 26. 1. 2013 
Zapsal: Rostislav Bajza
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